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آیت االله طباطبایی نژاد گفته: کسی سکه خریده و کسی فروخته؛ من کجای این را مفسد بدانم؟ بعضی میگویند چرا اعدام

نشده است؛ بالاخره یک راه کسب است. پول دادن گناه است یا خرید و فروش حرام؟

چرا گاهی علت رها میشود و معلول را دنبال میکنیم؛ 

امام جمعه اصفهان گفت: نمی گویم روش درستی است که اینگونه سکه به فروش برود و اشتباهی در نحوه توزیع و فروش
وجود داشته باشد، اما کسی خریده و کسی فروخته؛ من کجای این را مفسد بدانم؟ بعضی میگویند چرا اعدام نشده است.
مگر میشود همه را کشت؟ با چه گناهی باید او را کشت؟ به گزارش اسپاداناخبر،آیت االله طباطبایی نژاد در خطبههای نماز

جمعه اصفهان به اهمیت بررسی اعمال اشاره و اظهار کرد: گاهی مسائل را بی دلیل بزرگ می کنیم. برخی انتقاد میکنند که
چرا قوه قضاییه به مساله خرید سکه توسط یک نفر ورود پیدا نمی کند؟ وی ادامه داد: این را یواشکی بگویم؛ فردی را که

سکه خریده است را بگیریم که چه بشود؟ دولت اعلام می کند که برای تامین هزینه هایش سکه ها را میفروشد. این بالاخره
یک راه کسب است. آن فرد پول سکه را داده است. پول داده که سکه خریده. پول دادن گناه است یا خرید و فروش حرام؟

آیا گفته بودند که فقط دو سکه بخرید و بعضی صد سکه خریدهاند؟ سکه از کشور خارج نشده و داخل کشور است اما چرا
گاهی علت رها میشود و معلول را دنبال میکنیم. منبع/ ایسنا
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